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1. Kokouksen avaus 
 

Vuoden 2014 puheenjohtaja Arja Huovinen avasi kokouksen ja toivotti kylien 
edustajat tervetulleeksi vuoden ensimmäiseen kokoukseen. 
 

 

2. Vuoden ensimmäisessä kokouksessa neuvostolle valitaan puheenjohtaja, 
varapuheenjohtaja, sihteeri, rahastonhoitaja ja muut mahdolliset tarvittavat 
toimihenkilöt. 
  
Arja Huovisen kaksivuotinen puheenjohtajakausi oli päättymässä.  Pitkän 
keskustelun jälkeen uudeksi puheenjohtajaksi valittiin Juri Jämsen Paukarlahdesta. 
Hän lupautui hoitamaan virkaa yhden vuoden ja esitti, että kyläneuvoston 
toimintaohjeeseen tehtäisiin päivitys puheenjohtajuuden kierrättämisestä kylältä 
toiselle. Varapuheenjohtajaksi valittiin Arja Huovinen Soinilansalmelta, ja sihteeri-
rahastonhoitajana jatkaa vielä vuoden Virpi Pitkänen Mustinmäeltä.  

 
 

3. Toimintakertomus 2014, tilit ja toimintasuunnitelma 2015 
 
Esitettiin vuoden 2014 toimintakertomus ja käytiin läpi tilitapahtumat sekä esiteltiin 
toimintasuunnitelma vuodelle 2015. Kokouksen osallistujat hyväksyivät kaikki. 
Toimintakertomus ja toimintasuunnitelma päätettiin julkaista kunnan nettisivuilla 
kyläneuvoston osiossa. 
 
 

4. Kouluverkkoasian käsittely 
 
Kunnassa on meneillään selvitys kouluverkostosta ja koulujen mahdollisesta 
keskittämisestä kirkonkylälle. Kyläneuvosto keskusteli ajankohdasta, jolloin asiaa 
halutaan käsitellä kunnan ja viranomaisten kanssa – ennen vai jälkeen lisätietojen 
saannin. Asian etenemisen aikataulu on epävarma. Puheenvuoroja käytettiin 
vilkkaasti asian tiimoilta. Päätettiin pitää keväällä kokous, jossa ensin Pohjois-
Savon Kylät ry. esittelee toimintaansa ja sen jälkeen käsitellään kouluasiaa. 
Paikalle kutsutaan koulutoimenjohtaja Taisto Kainulainen, kunnanvaltuuston 
puheenjohtaja Mia Hahtala ja koululautakunnan puheenjohtaja Arto Karvinen. 
Paikkana kunnanvaltuustosali, jos vapaana. 
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5. Tuotiin tiedoksi "Saako Leppävirran kylille rakentaa"- infotilaisuus Kunnan 
virastotalolla ke 28.1.2015 klo 18. Tilaisuus on avoin kaikille leppävirtalaisille. 
Tilaisuudessa kerrotaan kunnassa noudatettavista rakennuslupien 
myöntöperiaatteista ja muun muassa maaseuturakentamisen mahdollisuuksista. 
Tilaisuuden avaus kunnanjohtaja Matti Raatikainen, infoa jakavat ja kysymyksiin 
vastaavat kunnan tekninen johtaja Virve Wright ja rakennustarkastaja Jouko 
Koponen. Kokouksessa toivottiin, että tilaisuuteen tuodaan esimerkkejä 
rakennusoikeuden epäämisestä tai saannista, sekä vertailua eri kuntien 
rakennussäännöistä. 

 
          

6. Muut esille tulevat asiat 
 

- Lokaali 
Puheenjohtaja esitteli Pohjois-Savon Kylät ry:ltä tulleen esityksen Lokaali-
tapahtuman pitämisestä Leppävirralla loppukesällä 2017. On pyydetty 
sitoutumusta tapahtuman järjestämiseen, ja kunta on sen jo omasta 
puolestaan antanut. Päätettiin antaa sitoumus kyläneuvoston puolesta.  
 

- Keski-Soisalon kyläyhdistyksen pj. Veijo Virtanen toi tiedoksi kokoukselle 
seuraavaa: Kunnan myytyä Tuppurinmäen ent. koulun metsästysseuralle on 
siellä toiminut Soisalo-opiston terveysliikunta-kurssi loppunut, koska tilojen 
vuokran suuruudesta ei ole päästy sopimukseen. 
 

- Sorsakoski tiedotti, että heillä järjestetään tanssit 21.2. klo 19, sekä Rompetori 
kesäkuussa. 

 
- Pentti Kaulamo Konnuslahdesta on Leppävirran edustaja Pohjois-Savon Kylät 

ry:stä, ja hän kertoi kuulumisia yhdistyksen järjestäytymiskokouksesta.  
 
 

7. Seuraava kokous pyritään pitämään maaliskuun puolivälissä, esim. 18.3. 
kunnanvaltuustosalissa. 
 

 
8. Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen. 

 
 
 
 
 
 
           Arja Huovinen   Virpi Pitkänen 
           puheenjohtaja   sihteeri 
 

 
 




